



PARIS

LCS/CONF/W(98)9
Non classifié/Unclassified

Bil.

Non classifié/Unclassified

Organisation de Coopération et de Développement Economiques
Organisation for Economic Co-operation and Development

LCS/CONF/W(98)9

OLIS : 17-Feb-1998
Dist. : 18-Feb-1998

Bil.

SERVICE LINGUISTIQUE ET DES CONFERENCES
LINGUISTIC AND CONFERENCE SERVICE

PROGRAMME DES SEANCES DU 23 AU 27 FEVRIER 1998
SCHEDULE OF MEETINGS FROM 23 TO 27 FEBRUARY 1998

62102

Document complet disponible sur OLIS dans son format d'origine
Complete document available on OLIS in its original format

LCS/CONF/W(98)9

- | | | |
|---------|------------|---|
| 23 | 15 h 00 | COMITE DE L'AGRICULTURE - REUNION DU GROUPE CONSULTATIF - CODES NORMALISES DE L'OCDE POUR LES ESSAIS OFFICIELS DE TRACTEURS AGRICOLES |
| | 3.00 p.m. | COMMITTEE FOR AGRICULTURE - MEETING OF THE ADVISORY GROUP - OECD STANDARD CODES FOR THE OFFICIAL TESTING OF AGRICULTURAL TRACTORS |
| 23 | 9 h 30 | COMITÉ DE LA POLITIQUE SCIENTIFIQUE ET TECHNOLOGIQUE: GROUPE DE TRAVAIL SUR LA BIOTECHNOLOGIE - 6ème réunion de l'Equipe Spéciale sur les questions de Santé |
| | 9.30 a.m. | COMMITTEE FOR SCIENTIFIC AND TECHNOLOGICAL POLICY: WORKING PARTY ON BIOTECHNOLOGY - 6th meeting of the Ad Hoc Task Force on Human-Health-Related Biotechnologies |
| 23 | 14 h 30 | COMITÉ DE LA POLITIQUE SCIENTIFIQUE ET TECHNOLOGIQUE: GROUPE DE TRAVAIL SUR LA BIOTECHNOLOGIE - Réunion d'experts sur la suite à donner au rapport sur la "propriété intellectuelle, transfert de technologie et ressources génétiques" |
| | 2.30 p.m. | COMMITTEE FOR SCIENTIFIC AND TECHNOLOGICAL POLICY: WORKING PARTY ON BIOTECHNOLOGY - Expert group meeting on follow-up of the report on "Intellectual Property, Technology Transfer and Genetic Resources" |
| 23 | 10 h 00 | Comité des Affaires fiscales - WP1 - Réunion du Groupe de direction sur la Révision du Modèle de Convention fiscale |
| | 10.00 a.m. | Committee on Fiscal Affairs - WP1 - Meeting of the Steering Group on the Revision of the Model Tax Convention |
| 23 - 24 | 10 h 00 | COMITE DE POLITIQUE ECONOMIQUE - GROUPE DE TRAVAIL NO.1 |
| | 10.00 a.m. | ECONOMIC POLICY COMMITTEE - WORKING PARTY NO.1 |
| 23 - 24 | 14 h 00 | Forum Mégascience - Groupe de travail sur la physique nucléaire: Sous groupe sur les faisceaux ioniques. |
| | 2.00 p.m. | Megascience Forum - Working Group on Nuclear Physics: Sub-Group on Radioactive Ion Beams |
| 23 - 24 | 9 h 30 | EDUCATION - EXAMEN THEMATIQUE DES PREMIERES ANNEES DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR |
| | 9.30 a.m. | EDUCATION - THEMATIC REVIEW OF TERTIARY EDUCATION |

24 - 25	9 h 30	COMITÉ DE LA POLITIQUE SCIENTIFIQUE ET TECHNOLOGIQUE - Groupe de travail sur la biotechnologie
	9.30 a.m.	COMMITTEE FOR SCIENTIFIC AND TECHNOLOGICAL POLICY - Working Party on Biotechnology
24 - 26	10 h 00	COMITE DE L'AGRICULTURE - REUNION ANNUELLE DES REPRESENTANTS DES AUTORITES DESIGNÉES - CODES NORMALISES DE L'OCDE POUR LES ESSAIS OFFICIELS DE TRACTEURS AGRICOLES
	10.00 a.m.	COMMITTEE FOR AGRICULTURE - ANNUAL MEETING OF REPRESENTATIVES OF THE DESIGNATED AUTHORITIES - OECD STANDARD CODES FOR THE OFFICIAL TESTING OF AGRICULTURAL TRACTORS
24 - 26	10 h 00	Comité des Affaires fiscales - Groupe de travail n° 1 sur la double imposition
	10.00 a.m.	Committee on Fiscal Affairs - Working Party No. 1 on Double Taxation
26	10 h 00	CONSEIL
	10.00 a.m.	COUNCIL
27	10 h 00	Comité des Affaires fiscales - WP1 - Groupe d'étude n° 5 sur les problèmes posés par l'article 14 du Modèle de Convention fiscale
	10.00 a.m.	Committee on Fiscal Affairs - WP1 - Working Group No. 5 on Issues related to Article 14 of the Model Tax Convention
27	10 h 00	COMITE D'AIDE AU DEVELOPPEMENT - Préparation de la Réunion a haut niveau
	10.00 a.m.	DEVELOPMENT ASSISTANCE COMMITTEE - Preparations for the High Level Meeting